
اخباراخبار آیین تکریم و معارفه سرپرست دانشگاه آزاد فراهان برگزار شد

شهردار خرم آباد در نشست  با ریاست دانشگاه علوم پزشکی:

در راستای توسعه سلامت و رفاه شهروندان با دانشگاه علوم پزشکی همکاری خواهیم کرد

معارفه  و  تکریم  آیین  شهرستان-  سرویس 
سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی واحد فراهان با حضور 
دکتر عباسعلی حیدری سرپرست دانشگاه آزاداسلامی 
استان مرکزی و واحد اراک، سرگرد حسین رضایی 
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان فراهان ، سید 
یوسف صالحی رییس سابق واحد فراهان ، دکتر مجید 
حق وردی سرپرست جدید واحد فراهان ، برخی از 
مدیران،  از  جمعی  و  اراک  واحد  مدیران  و  معاونان 
فراهان  واحد  جلسات  سالن  در  کارکنان  استادان، 
دانشگاه  سرپرست  حیدری  برگزارشد.دکترعباسعلی 
آزاد اسلامی استان مرکزی و واحد اراک علاوه برخیر 
مقدم به حاضرین در جلسه از زحمات و خدمات سید 
یوسف صالحی قدردانی کرد و اینگونه رفت و آمدها را 
کاملاً طبیعی و جزء ذات مسئولیت های این چنینی 
تجربیات  از  بتوان  که  کرد  امیدواری  ابراز  و  دانست 
ایشان، در حوزه ها و زمینه های دیگر، در مجموعه 
آزاد  دانشگاه  کرد.«سرپرست  استفاده  آزاد  دانشگاه 
از  سرشار  دنیوی  زندگی  اظهارکرد:»  اراک  اسلامی 
امتحانات و آزمایش های فراوان است و اینگونه آمدن 
و رفتن ها هم نمونه ای از امتحانات الهی است و مهم 
اینست که انسان به گونه ای عمل نماید که در محضر 
الهی رو سفید باشد و قضاوت های دیگران اگر چه باید 
مورد توجه قرار گیرد اما مهم قضاوت الهی است. «وی 
گفت: » سمت ها به خودی خود از اهمیت چندانی بر 
خوردار نیستند بلکه این انسان و نوع نگاه اوست که 
به یک جایگاه شرافت می دهد نه جایگاه به انسان و 

مهم اینست که انسان در هر جایگاهی که قرار دارد، 
نگاهش به حل مسائل و مشکلات باشد چرا که خیلی از 
مشکلات با اصلاح نگاه حداقل اگر حل نشود تحملش 
آسان تر خواهد شد.« حیدری ضمن قدردانی از دکتر 
حق وردی بابت پذیرش این مسئولیت گفت:» ایشان 
نیرویی جوان اما با تجربه است و امیدوارم که با استفاده 
از همین پتانسیل جوانی بتواند شرایط واحد فراهان را 
به سمت شرایط مطلوب تری سوق دهد.«سرپرست 
دانشگاه آزاد اسلامی اراک گفت:» ما هیچ واحدی را 
جدای از مجموعه استان نمی دانیم و همان دغدغه 

ی  همه  برای  داریم  استان  مرکز  برای  که  را  هایی 
واحدهای استان داریم.«سرپرست دانشگاه آزاداسلامی 
نیروهای  از  استفاده  با  اینکه  بیان  با  مرکزی  استان 
متعهد و توانمند می توان از تمام مسیرهای سخت 
عبور کرد،اظهار کرد:» با همکاری ، همدلی و همیاری 
شما استادان و کارکنان خدوم می توان به رشد و تعالی 
دانشگاه آزاداسلامی واحد فراهان امیدوار شد .«حیدری 
اظهارکرد:» شما استادان و کارکنان گرامی اگر طرح و 
برنامه ای برای برون رفت از وضعیت و شرایط موجود 
دارید ما آماده شنیدن آن هستیم و توقع و انتظار داریم 

تا با همفکری ، همدلی و همکاری و صفا و صمیمت 
تلاش شود دانشگاه آزاد اسلامی واحد فراهان به جایگاه 
و شایستگی خود برسد.«یوسف صالحی رئیس سابق 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد فراهان علاوه بر تقدیر از 
گزارش  ارائه  به  فراهان  واحد  کارکنان  و  استادان 
مختصر از عملکرد خود پرداخت و از تعامل سازمان 
ها و نهاد های شهرستان فراهان و سرپرست دانشگاه 
آزاداسلامی استان مرکزی قدردانی کرد و تغییر در هر 
سازمان را لازمه آن سازمان و باعث پویایی و بالندگی 
دانست و برای دکتر حق وردی سرپرست جدید واحد 
وردی  مجید حق  کرد.دکتر  موفقیت  آرزوی  فراهان 
نیز علاوه بر قدردانی از حسن اعتماد دکتر حیدری 
سرپرست دانشگاه آزاداسلامی استان مرکزی و زحمات 
و خدمات چهارده ساله صالحی اظهار امیدواری کرد 
با همفکری ،همدلی و همکاری استادان ،کارکنان و 
دانشجویان واحد فراهان بتوان به رشد و شکوفایی این 
واحد دانشگاهی دست یابیم. سرپرست جدید دانشگاه 
هر سازمانی  اصولا  فراهان گفت:»  واحد  آزاداسلامی 
با مشکلات خاص خود مواجه است و حل مشکلات 
و  کارکنان  و مشارکت همه  تیمی  کار  گرو  در  تنها 
سطوح سازمانی است و واحدهای دانشگاه آزاد نیز از 
این قاعده مستثنی نیستند بنابراین باید کل مجموعه 
دست به دست هم بدهند و با برخورداری از حمایت 
ها و پشتیبانی های واحد مرکز استان بتوانند مشکلات 
را مرتفع نمایند.«دکتر مجید حق وردی رییس واحد 

کمیجان و عضو هیأت علمی واحد اراک می باشد.

سرویس شهرستان-  نشست مشترک شهردار خرم آباد و دکتر 
ساکی مدیریت دانشگاه علوم پزشکی در دفتر شهردار خرم آباد و با هدف 
توسعه همکاریهای فی مابین برگزار گردید.به گزارش روابط عمومی و امور 
بین الملل شهرداری دکتر رشیدی در این نشست که با حضور اسماعیل 
رضایی عضو شورای شهر برگزار شد ، با اشاره به اهمیت موضوع رفاه و 
سلامت شهروندان گفت:حاضریم در راستای توسعه امر سلامت شهروندان 
و گسترش خدمات درمانی با دانشگاه علوم پزشکی همکاری کنیم .وی 
افزود: علاوه بر آن ما در حال پیگیری ساخت مرکز درمانی اختصاصی 
اقشار زحمتکش جامعه هستیم. از  یکی  به عنوان  کارکنان شهرداری 
شهردار خرم اباد با اشاره به موانع و محدودیتهای شهرداری در ارائه برخی 
امتیازات اساسی به دیگر دستگاهها و نهادهای خدمات رسان تصریح کرد:  
تیم مدیریت شهری جدید اواسط امسال در حالی مجموعه شهرداری را 

تحویل گرفت که  این نهاد از نظر اقتصادی در وضعیت بغرنجی به سر 
می برد.وی ادامه داد : شهرداری خرم آباد  در بهترین حالت سالانه 130 
میلیارد تومان درآمد دارد و این در حالی ست که طبق اسنادی که تا امروز 
به دست آمده است این نهاد با 300 میلیارد تومان  بدهی مواجه است 
.دکتر وحیدرشیدی یکی دیگر از بحرانهای پیش روی مدیریت شهری 
در بدو کار را بحث حقوق معوقه کارگران عنوان کرد و گفت:در آغاز کار 
با حدود ٨ تا ٩ ماه حقوق معوقه کارگران مواجه بودیم که این مسئله 
می توانست زمینه ساز چالشهای دیگری هم باشد  شهردار خرم آباد 
دربخش دیگری از سخنان خود با اشاره لزوم وجود پارکینگهای مناسب 
برای مراجعه گنندگان به مراکز درمانی اظهار کرد:شهروندان خرم آبادی 
از عدم وجود پارکینگ مناسب در بیمارستانهای خرم آباد رنج می برند 
و حتی برخی بیمارستانها  پارکینگ کارمندی مناسبی نیز ندارند. وی 

در پایان بر آمادگي شهرداری برای همکاری و مشارکت با دانشگاه علوم 
پزشکی در حوزه ساخت پارکینگ های طبقاتی تاکید کرد .

مدیر مخابرات منطقه گلستان: 
شناسایی نیاز مشتریان ، تضمین کننده 

موفقیت در میدان رقابت است
مخابرات  مدیر  شهرستان-  سرویس 
منطقه گلستان بر جدیت بیشتر درانجام وظایف 
و  مشتریان   ، کارکنان  رضایت  جلب  و  محوله 
بررسی  تاکید کرد.وی که در جلسه  پیمانکاران 
آباد  ادارات مخابرات شهرستانهای علی  عملکرد 
به  اشاره  ضمن  میگفت:  سخن  قلا  آق  و  کتول 
این مطلب که می بایست وقت بیشتری گذاشت 
توجه  با  گرددافزود:   محقق  نظر  مد  توسعه  تا 
تمرکز  به عملکرد مخابرات منطقه در سال ٩6 
افزایش درآمدها و کاهش هزینه ها ، وصول  بر 
مداری  مشتری  و  مشتری  به  توجه   ، مطالبات 
بیشتری  توجه  باید  که  باشد  می  ها  اولویت  از 
به آنها شود.مهندس شهمرادی با اشاره به اینکه 
سرفصل فعالیتها بر اساس اولویت های ذکر شده 
تعریف شده است گفت : باید تا زمان باقیمانده 
تا پایان سال با تلاش و جدیت بیشتر در برطرف 
کردن نقاط ضعف برنامه ریزی نماییم تا بتوانیم 
به اهداف در نظر گرفته شده دست یابیم.وی با 
بررسی وضعیت پیشرفت پروژه مهرگان درا ین 
دو شهرستان گفت: واگذاری اینترنت پرسرعت با 
وظیفه  مشتریان  برای  مناسب  بسیار  ویژگیهای 
اختیار  در  آنرا  کیفیت  بهترین  با  باید  و  ماست 
منطقه  مخابرات  دهیم.مدیر  قرار  متقاضیان 
نیاز  شناسایی  ضرورت  بر  تاکید  با  گلستان 
مشتریان و فعالیت در جهت افزایش سهم بازار ، 
در میدان رقابت پیروز شده و با ارائه خدمات به 
روز بر اساس فناوریهای نو این موفقیت تضمین 

شده خواهد بود.

مدیر دفتر رودخانه ها و سواحل شرکت آب 
منطقه ای گلستان:

اتمام عملیات اجرایی پروژه تثبیت 
بستر مسیل گچی سو شهرستان کلاله

سرویس شهرستان- مدیر دفتر رودخانه 
از  ای گلستان  منطقه  و سواحل شرکت آب  ها 
اتمام عملیات اجرایی پروژه تثبیت بستر مسیل 
گچی سو در داخل روستای گچی سوی بالا در 
و  مطالعه  های  پروژه  قالب  در  کلاله  شهرستان 
داد.به  خبر  استان  رودخانه  مهندسی  اجرای 
ای  منطقه  آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش 
این  اعلام  با  شفیعی  شجاع  مهندس  گلستان، 
مسیل  بستر  تثبیت  عملیات  کرد:  اظهار  مطلب 
و  رودخانه  بستر  تثبیت  هدف  با  که  سو  گچی 
از  ناشی  وخسارات  خطرات  کاهش  نتیجه  در 
و  زیربنایی  تاسیسات  به  سالیانه  های  سیلاب 
بافت مسکونی در محدوده روستای گچی سوی 
بالا و در قالب پروژه های استانی با اعتبار 1٩50 
رسید.وی  اتمام  به  بود  شده  آغاز  ریال  میلیون 
تصریح کرد: این پروژه شامل احداث 3 کف بند 
به ارتفاع 3 متر و یک کف بند به ارتفاع 2 متر 
به  ماه   2 قرارداد  آن طبق  اجرای  که  باشد  می 

طول انجامید.

بازدید شهردار ساری از سازمان میوه و تره بار
عزم جدی برای رفاه حال شهروندان 

عبوری  مهدی  شهرستان-  سرویس 
میادین  از سازمان  بازدیدی  شهردار ساری طی 
، میوه و تره بار شهرداری ساری امور ساماندهی 
و مشکلات بازار دستفروشان محلات شهر را پی 
گیری نمود .   به گزارش روابط عمومی شهرداری  
ساری ، مهدی عبوری شهردار ساری در بازدیدی 
شهرداری  بار  تره  و  میوه   ، میادین  سازمان  از 
از  سازمان  مدیرعامل  معینی  همراه  به  ساری 
با  گفتگویی  طی  سازمان  این  مختلف  دوایر 
و  عمومی  وظایف  شرح  ارائه  خواستار  همکاران 
تخصصی هر کدام از همکاران و برنامه های مدون 
دوایر شد.   شهردار ساری با ابراز رضایت از نظم 
موجود در سازمان میادین میوه و تره بارو تحول 
سازمانی تمهید شده توسط مدیرعامل سازمان  ، 
گیری  پی  را  دستفروشان  بازار  ساماندهی  طرح 
رفاه حال  و  رضایتمندی   : داشت  اظهار  و  نمود 
شهروندان و کسبه محترم و شهروندانی که طی 
این سالها در بازار روز ) بازار شریف العلما( کسب 
روزی حلال نموده اند در روند اجرایی این امر در 
فرایند  افزود:  ادامه  قرار گیرد.   وی در  اولویت 
صدور کارت شناسایی فعالیت در بازار برای این 
عزیزان با تسریع و دقت بیشتری خصوصا برای 
شهروندانی که دارای کهولت سن می باشند ، در 
.  شایان ذکر است طرح  قرار گیرد  دستور کار 
ساماندهی بازار دستفروشان شهر ساری با حفظ 
در  مختلف  در محلات  رفاه شهروندی  و  تکریم 

حال پیگیری و اجرایی شدن است. 

مدیر عامل شرکت برق منطقه  ای خوزستان:
لزوم آمادگی همه جانبه برای عبور از 

تابستان 97
شرکت  مدیرعامل  شهرستان-  سرویس 
برق منطقه ای خوزستان در جلسه شورای پایایی 
منطقه ای شبکه برق خوزستان گفت: سال ٩7 به 
از سخت ترین سال های  نزولات جوی  دلیل کاهش 
خاموشی های  احتمال  و  بود  خواهد  برق  صنعت 
گسترده در این سال وجود دارد.به گزارش روابط 
عمومی شرکت سهامی برق منطقه ای خوزستان، 
با حضور  که  این جلسه  در  بزرگ  محمود دشت 
مدیران صنعت برق خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: 
 در شرایط بسیار حساسی برای صنعت برق استان 
هستیم و باید آمادگی لازم را برای هر پیشامدی 
داد: در یک سال گذشته  ادامه  باشیم.وی  داشته 
همه تلاشمان را کردیم تا در چنین روزهایی که 
گرد و غبار چندین برابر حد مجاز می شود صنعت 
برق استان از پایایی لازم برخوردار باشد، دیروز و 
امروز )2٩ و 30 دی ماه( نشان داده که راه را درست 
آمده ایم و تمهیدات اندیشیده شده، استانداردهای 
بسیار  خاک  و  گرد  مقابل  در  را  شبکه  پایداری 
افزایش داده است.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان وضعیت پیش آمده را همانند وقوع سیل 
و زلزله دانست و اضافه کرد: کارهای لازمه را ظرف 
انجام داده ایم و عملیات  مدت یک سال گذشته 
مقاوم سازی نیز همچنان در حال انجام شدن است، 
با همه این شرایط، با توجه به شدت گرد و غبار باید 
همه نیروها آمادگی خود را حفظ کنند تا شبکه 
پایایی  شورای  نشود.رئیس  حادی  مشکل  دچار 
برق استان در بخشی دیگر از صحبت های خود به 
کاهش بارندگی ها و تاثیر آن بر نیروگاه های برق 
آبی اشاره کرد و افزود: بحث دیگری که باید از امروز 
برای آن برنامه داشته باشیم تابستان سال ٩7 است؛ 
چرا که با کاهش شدید و بی سابقه نزولات جوی 
احتمال آن می رود که بعضی از واحدهای تولیدی 
سدها به دلیل ذخیره پایین آب، از مدار تولید خارج 
شوند و با خاموشی های گسترده ای رو به رو شویم، 
خصوصا در استانی مانند خوزستان که درصد بالایی 
از انرژی الکتریکی تولید شده محصول نیروگاه های 
برق آبی است.گفتنی است، جلسه شورای پایایی 
منطقه ای شبکه برق خوزستان با حضور مدیران 
تولید برق آیّ و حرارتی و نیز مدیران شرکت های 
توزیع خوزستان و اهواز برگزار شد و در آن گزارشی 
از شرایط حال حاضر شبکه برق در مقابل گرد و 
غبار و شرایط پیش رو داده شد و  با توجه به شرایط 

خاص تابستان ٩7 تصمیماتی نیز اتخاذ شد.

منطقه صدف کوهی آق بند) لوماشل( 
گنبد کاووس به عنوان میراثی از دوره 
سوم زمین شناسی در فهرست آثار ملی 

طبیعی کشور به ثبت رسید
میراث  کل  مدیر  کریمی  ابراهیم  مهندس 
استان  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی، 
گلستان از ثبت منطقه صدف کوهی آق بند گنبد 
زمین  سوم  دوره  از  میراثی  عنوان  به  کاووس 
شناسی در فهرست آثار ملی طبیعی کشور خبر 
داد.به گزارش روابط عمومی وامور فرهنگی اداره 
وگردشگری  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  کل 
استان گلستان ابراهیم کریمی امروز 27 دی ٩6 
با اعلام این خبر افزود: منطقه کوهی آق بند گنبد 
کاووس شامل کوهها و تپه ماهورهایی به طول 20 
کیلومتر است که از بقایای رسوبات فسیلی)حلزون 
، صدف ها ،مرجان ها و شکم پایان( تشکیل شده 
و بیانگر دوره حیات از دوران سوم زمین شناسی 
با اشاره به  در استان گلستان است.وی در ادامه 
اهمیت اثر از نگاه مطالعات دیرین شناسی و زمین 
اثر  این  افزود:  اثر  این  ارزشمند  نقش  و  شناسی 
ارزشمند به عنوان شواهد قطعی و دقیق از شکل 
عالی  شورای  جلسه  در  زمین  کره  حیات  گیری 
کشور که در تاریخ 26 دی ٩6 با دستور کار پرونده 
های میراث طبیعی برگزار شد این اثر ارزشمند در 
فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسید.مدیر کل 
میراث فرهنگی، صنایع دستی وگردشگری استان 
گلستان در پایان گفت: با توجه به ثبت محدود 
فسیلی لوماشل آق بند گنبد کاووس و همچنین 
 5 محدوده  منطقه  این  از  معدنی  های  برداشت 
هکتاری به عنوان زون مطالعاتی مشخص و دارای 
عنوان  به  که  شد  خواهد  حریم  و  عرصه  نقشه 
بخشی از میراث طبیعی کشور برای آیندگان به 
پس  اثر  ثبت  لوح  است  ذکر  بماند.شایان  یادگار 
رییس  معاون  امضاء  با  قانونی  تشریفات  طی  از 
صنایع  فرهنگی،  میراث  سازان  رییس  و  جمهور 
گلستان  استاندار  به  کشور  وگردشگری  دستی 

ابلاغ خواهد شد.

افزایش رکورد تولید شمش فولاد برای سومین بار
پیروزی  آستانه  در   - شهرستان  سرویس 
فولاد  تلاشگران  همت  به  و  اسلامی  انقلاب 
خوزستان، رکورد تولید ماهیانه فولاد برای سومین 
مرتبه در سال جاری ارتقاء یافت و طی 10ماه به 
3 میلیون و 143 هزارو ٩53 تن رسید که این امر 
رشد 5 درصدی نسبت به مدت مشابه در سال قبل 

را نشان می دهد.به گزارش خبرنگار روابط عمومی، 
علی اشکانی پور، مدیر برنامه ریزی و کنترل تولید 
با اعلام این مطلب به خبرنگار ما گفت: میزان تولید 
ماهیانه شمش فولاد در دی ماه امسال به  32٨هزار 
رکورد  که  است  حالی  در  این  رسید.  تن   ٩10 و 
به  با31 روز کاری،  امسال  ماه  پیشین در شهریور 

میزان 32٨هزار و 3٨4 تن بوده است. مدیر برنامه 
ریزی و کنترل تولید افزود: تحقق این افزایش تولید 
٩6که  سال  دی ماه  در  بار  سومین  برای  ماهیانه 
دارای 30 روز کاری بوده، در تاریخ فولاد خوزستان 
حالی که  در  شد.  انجام  سال  ماه های  تمامی  و 
 31 با  ماه  شهریور  در  قبلی  تولید  رکورد  افزایش 

پور خاطرنشان  بود.اشکانی  روز کاری محقق شده 
کرد: تحقق این رکورد بیانگر تلاش، همدلی و البته 
شرکت  متخصص  و  فداکار  کارکنان  فنی  دانش 
»اقتصاد  به  رسیدن  راستای  در  خوزستان،  فولاد 
خداقوت،  و  تبریک  عرض  است.ضمن  مقاومتی« 
برای همکارانمان آرزوی سربلندی و سلامتی داریم.
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